

Title (en)
Mobile ladder basket.

Title (de)
Leiterfahrkorb.

Title (fr)
Nacelle mobile sur échelle.

Publication
EP 0330642 A1 19890830 (FR)

Application
EP 89870034 A 19890224

Priority
BE 8800214 A 19880224

Abstract (en)
The basket comprises claws (1, 2) for support on a ladder (15) capable of being disengaged under the effect of an upward traction transmitted by means of a movable bar (3) and a spring (5). A locking means is provided which is capable of engaging the claw in the support position by a downward movement of a bar (4) which is movable with respect to the chassis of the basket. The locking means furthermore comprises a spring (6) attached on the one hand to the bar (4) and on the other hand to an element (9) integral with the basket, this spring being stretched or compressed when the claws (1, 2) are disengaged. <IMAGE>

Abstract (fr)
La nacelle comporte des griffes de support (1,2) sur un échelon (15) capable d'être désengagés sous l'effet d'une traction vers le haut transmise par l'intermédiaire d'une barre (3) mobile et d'un ressort (5). On prévoit un moyen de blocage capable d'engager la griffe en position de support par mouvement vers le bas d'une barre (4) mobile par rapport au châssis de la nacelle. Le moyen de blocage comporte en outre un ressort (6) attaché d'une part à la barre (4) et d'autre part à un élément (9) solidaire de la nacelle, ressort qui sera tendu ou comprimé lorsque les griffes (1,2) seront désengagées.

IPC 1-7
E06C 7/16

IPC 8 full level
E06C 7/16 (2006.01); **E06C 7/18** (2006.01)

CPC (source: EP)
E06C 7/16 (2013.01); **E06C 7/185** (2013.01)

Citation (search report)
• [Y] GB 851279 A 19601012 - THEO SCHAEFER, et al
• [Y] EP 0168021 A1 19860115 - SOELL IND SCHMIEDE [DE]
• [A] US 3910378 A 19751007 - NYMAN CURT LENNART
• [A] US 2438791 A 19480330 - RUSSELL ALBERT A
• [A] GB 234012 A 19250521 - JOHN CALDWELL MUIR

Cited by
NL9301284A; EP0612899A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0330642 A1 19890830; EP 0330642 B1 19921230; AT E84114 T1 19930115; BE 1001462 A7 19891107; DE 68904091 D1 19930211;
DE 68904091 T2 19930429

DOCDB simple family (application)
EP 89870034 A 19890224; AT 89870034 T 19890224; BE 8800214 A 19880224; DE 68904091 T 19890224